
18. marts 2025 har vi afholdt repræsentant møde sammen med Lars Bertelsen fra 
kontoret. Afbud fra Heidi. 

Det har i år været svært at få startet op på møder. Jeg har været meget optaget af eksterne 
møder, Keld har haft ferie, Heidi har ind imellem fire børn at tage sig af.  

1. Vi afventer stadig resultatet på Helhedsplanen. Af den grund er alle arbejder der ikke er 
akutte blevet henlagt indtil vi ser hvad der kan laves samlet i planen. 

2. Gangarealet mellem opgang 26 og 30, er der nogle sten der rager op og er nemme at 
falde over, især når mørket er faldet på (tæt på muldvarpskuddene). 

3. Har været omkring cykelkældre, hvor der stadig opstables ting som ikke er 
hjemhørende. Træhylderne over cykelstativerne bliver derfor fjernet. 

4. Lokalerne ved nr.13 (Foddamerne) står nu ubrugte hen, kan vi finde nogen der kan 
bruge dette erhvervslejemål. Der har tidligere været vores Boligselskabs kontor, da vi 
var et mindre selskab (fraflyttede i 1985). Blev herefter benyttet af SF’s lokalafdeling, 
Silkeborg Hjemmeplejen, og her til sidst Fodplejen. Det viser der er muligheder for flere 
brugere. Der forefindes Køkken og to toiletter ud over de lokaler der ligger ud mod 
Hjejlevej. 

5. Vi konstaterede af det grønne team er i området hvor der bliver fjernet træer der går op 
foran vinduerne, det tilfører mere lys i lejlighederne, det får den helt store tur, og er 
tiltrængt. 

6. Under gennemgangen opdagede vi en vandskade i opgang 28, mente det var en rør 
sprængning, der kom i hvert fald meget vand, det viste sig at det var en forkert 
tilslutning, som så er taget fat på. 
Lars Bertelsen plejer at lave en oversigt over det der er i den normale markvandring. 

7. Keld har haft taget sig af, når der har været udlejet gildesale og gæsteværelser. Dog var 
der på et tidspunkt tidligere på året, at der ikke var rent i gildesal 29, krummer på gulve 
mv. der blev givet lejefrihed på grund af den manglende rengøring. 
Gildesal 26 fortsætter med “Kaffe på Kanden” og “Bakkestrik”, der er kommet opslag 
op i opgangene. 

8. I aftes var jeg til formøde angående Bakkefesten. I vores afdeling 5 har vi i alle årene jeg 
har boet her haft tradition for at have en dag, hvor vi aktiverede børnene og i nogen grad 
forældrene. Det blev udvidet til fælles Bakkefest sammen med AAB’s afdelinger. 
Christina Gadeberg AAB er tovholder. Vi har traditionen tro givet et bidrag til diverse 
udgifter. Der bliver givet kr. 20,- pr. Lejemål, det er et meget beskedent beløb. 
(Dagsordenen fremsendt til mig, jeg har sendt videre til Heidi og Keld). Der er brug for 
frivillige hænder til arrangementet, som afholdes den 30. August 2025, færdigt program 
tilgår senere. 

Referent: Jytte Steenberg 


